
 
 

ZAPISNIK 14. REDNE SEJE 

ŠTUDENTSKEGA ZBORA  
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
ki je bila v četrtek, 26. 10. 2017, 

v prostorih Študentskega Kampusa, Pivovarniška 6, Ljubljana. 
 

 
Seja se je pričela ob 20:10. 
 
Prisotnih poslancev:   
 
Ostali prisotni: Tim Gaberšek, Tim Nemeček, Kristina Zidar, Kaja Fikfak, Kristina Modic, Tim Robič, 
Anže Mrzel, Nejc Humar, Tilen Žagar, Luka Žust, Klemen Peran 

 
Redno sejo Študentskega zbora je vodil Gregor Tim Grünfeld, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani. 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 13. redne seje; 
2. Volitve novih članov Razsodišča ŠOU; 
3. Aktualna študentska problematika; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; 
5. Razno. 

 
Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani, 
Gregor Tim Grünfeld. 
 
Predsedujoči je prebral predvideni dnevni red, ki je bil sprejet soglasno. 
 
 
Ad 1. 
 

 Potrditev zapisnika 13. redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 13. redne seje. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Predsedujoči na glasovanje dal naslednji sklep: »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje 
zapisnik 13. redne seje Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani.« 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 
Ad 2. 
 
Volitve novih članov razsodišča ŠOU; 
 
Predsedujoči je povabil kandidate, naj se predstavijo.  
 
/ Anže MRZEL / Predstavil se je, povedal svoje motive za kandidiranje za člana Razsodišča 

ŠOU, katere lastnosti meni da mora imeti član razsodišča in pojasnil, zakaj bi bil dober 



 
kandidat za opravljanje te funkcije.  

 

/ Nejc HUMAR / Predstavil se je, povedal svoje motive za kandidiranje za člana Razsodišča 

ŠOU in pojasnil, zakaj bi bil dober kandidat za opravljanje te funkcije. Na koncu je dodal, da 

bo z veseljem odgovoril na morebitna vprašanja. 

 

/ Tilen Žagar / Povedal je, da je študent 4. letnika Pravne fakultete Univerze v Ljubljani. Tekom 

študija se je spoznal z različnimi pravnimi področji. Dodatno širino glede sodstva je pridobil z 

obiskovanjem kazenskih obravnav. V 3. letniku se je udeležil tudi Pitamicevega tekmovanja. 

Meni, da je za člana razsodišča zelo pomembno, da je neodvisen in nepristranski, kar izkazuje 

s tem, da ni sodeloval pri nobenih študentskih volitvah in ni bil kandidat na njih. POvedal je, da 

je odprte glave, ima dober občutek za pravičnost ter je sposoben racionalnega razmišljanja. 

Zaveda se, da je ŠOU pomembna organizacija, ki dela v dobro študenotv, zato bi rad tudi sma 

s svojim znanjem, izkušnjami in delovno vnemo pomagal pri tem in bolje spoznal tudi delovanje 

organizacije.  

 

Predsedujoči je vse kandidate povabil h govorniškemu pultu, kjer bodo lahko odgovorili na 

morebitna vprašanja poslancev, na katera so kandidati tudi odgovorili.  

 

Po vprašanjih poslancev se je prešlo na glasovanje o kandidatih.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep “Študentski zbor ŠOU v Ljubljani, za člane 

Razsodišča ŠOU v Ljubljani, imenuje Anžeta Mrzela, Nejca Humarja in Tilna Žagarja.” 

 

Predlagani sklep je bil sprejet SOGLASNO.  

 

Kandidati so se zahvalili za izkazano zaupanje. 

 

 

 

Ad 3. Aktualna študentska problematika; 
 

/ Luka ŽUST / Povedal je, da je nastal problem, saj so nekateri študenti kljub status študenta 
izgubili pravice, ki iz statusa izhajajo. Zadevo so na Resorju preučili in se odločili, da tudi 
poslancem predstavijo nastalo situacijo.  

 
/ Laura KOUDELA / Zakon o visokem šolstvu je bil nazadnje spremenjen leta 1993 je bil 

nazadnje spremenjen, na zadnje amandmiran pa leta 2016. Po dolgih usklajevanjih je na 
Svetu za visoko šolstvo prišlo do končne oblike zadnje novele. Novela je bila na začetku 
zelo pozitivno sprejeta, a saj je prinašala nekaj pozitivnih sprememb, a se je zalomilo pri 
69. členu ZVis, skladno s katerim so študenti po noveli do pravic, ki izhajajo iz statusa 
študenta upravičeni zgolj za čas trajanja enega študijskega programa na posamezni 
stopnji. V kolikor študent študira dlje, kot traja njegov študijski program, je izgubil pravice, 
ki izhajajo iz statusa študenta. ŠOS-u je bilo tekom usklajevanj obljubljeno, da bodo 
študenti, ki že študirajo, svoj študij tudi zaključili pod enakimi pogoji, kot so veljali ob 
začetku njihovega izobraževanja, kar se na koncu ni zgodilo. Oktobra je prišlo do 
realizacije tega člena, pri čemer je ministrstvo vse študente obravnavalo enako in 
nekaterim tudi odvzelo pravice. Največji problem je nastal pri vzporednem študiju, 
zaporednem študiju in enovitih magistrskih programih. Rešitev, ki jo predlaga ŠOS je, da 
se navedeni člen definira tako, kot je bilo prvotno dogovorjeno oz. da se člen amandmira.  
Naloga študentskih predstavnikov je, da spremljajo problematiko. V primeru dodatnih 
vprašanj pa se lahko obrnejo tudi na Zavod Študentska Svetovalnica.   



 
 

 

 

Ad. 4 

 Poslanske pobude in vprašanja; 

 

/ Sara UGRIN / Zastavila je vprašanje v zvezi z dodatkom za uspeh v primeru državnih 

štipendij, do katerega je študent upravičen v primeru, da dosega več kot 55KT in ni študent 

prvega letnika. V primeru Marike in najverjetneje tudi v drugih primerih, pa če si absolvent, 

težko zbereš 55KT. Zanima jo, kaj se dogaja na tem področju, saj so na csd povedali, da se je 

včasih absolvent obravnaval enako kot ostali letniki, sedaj pa zgolj kot dodatno leto za 

dokončanje študija.  

 

Predsedujoči je predlagal, da se s problemom najprej obrne na Zavod Študentska 

svetovalnica. V kolikor se bo ugotovilo da pa je to večji sistemski problem, bo to obravnaval 

tudi Resor za socialo in razvoj. 

 

/Jasmina KOKOL / Predstavnika Resorja za študijsko problematiko je vprašala, ali bi se lahko 

določil nek termin, ko bi se lahko študenti s posameznih fakultet na njih obrnili s konkretnimi 

vprašanji.  

 

/ Luka ŽUST/ Povedal je, da je v ta namen ustanovljen Zavod Študentska svetovalnica, ki se 

ukvarja tovrstnimi vprašanji vsak delovni dan.  

 

/ Anže KOKOVNIK / 19. 9. je bil sprejet Zakon o zdravstveni dejavnosti. Ker je zakon na 

nekaterih mestih sporen, ji prišlo do pobude za referendum, za katerega pa je potrebno zbrati 

40.000 podpisov. Na poslance je apelira, če bi lahko naredili malo promocije oz. širitev novice 

o zbiranju podpisov, v kolikor bi se jim zdel referendum na to temo smiseln.  

 

/ Maja HERCOG / Zanima jo, ali bi lahko predstavil slabosti trenutnega zakona in zakaj bi bilo 

dobro podpreti referendum. 

 

/ Anže KOKOVNIK / Sprememba zakona vpliva tako na mlade zdravnike kot paciente in 

njihovo dostopnost do zdravnikov. Povedal je, da bo vse informacije objavil.  

 

 

Ad. 5 

 Razno 

Poziv poslancem, da bi napisali kratek predstavitveni članek o svoji fakulteti, ki bi ga nato 

objavili v predstavitveni brošuri za bruce, ki jo s strani ŠOU vsako leto prejmejo dijaki srednjih 

šol.  

 
Seja je bila zaključena ob 21:00  

Ljubljana, 26.10. 2017.  
 
  



 

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Tajnica Študentskega zbora Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani ŠOU v Ljubljani 

Gala Andrić Rebolj Gregor Tim Grünfeld 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


